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R O M Â N I A 
CONSILIUL  LOCAL  AL  MUNICIPIULUI 

BRAŞOV 
 
 

   PROCESUL - VERBAL 
încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Braşov din data de 

24 octombrie 2023  
 
               Şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Braşov a fost convocată pentru 
data de 24 octombrie 2023, ora 14,00, anunţul de şedinţă fiind postat pe site-ul instituţiei şi 
publicat în Monitorul Oficial Local. 
               Şedinţa s-a desfăşurat prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line de video-
conferinţă. 

   Secretarul General al Municipiului Braşov, doamna Adriana Trandafir face prezenţa, din 
totalul de 27 de consilieri sunt prezenţi 26 (absentează motivat domnul consilier Braun Werner). 

Doamna Secretar General al Municipiului Brașov reamintește consilierilor locali că au 
obligația de a anunța orice interes personal, la începutul ședinței, la adoptarea vreunei hotărâri, 
dacă este cazul. Precizează că şedinţa este statutară şi se pot lua hotărâri valabile. 
               La şedinţă participă domnul Primar Allen Coliban, doamna viceprimar Boghiu Flavia 
Ramona și domnul Viceprimar Rusu Sebastian - Mihai. 
 

 INTERPELĂRI, 
D-ra Consilier local - Crivineanu Alexandra, 

1.   Prima interpelare se referă la platforma legată de parcările de reședință din Municipiul 
Brașov, spune că înțelege că s-au sistat licitațiile. Întreabă când va fi gata, întrucât cei de la 
serviciul parcări nu au nici un fel de informație privind definitivarea acestei platforme ? 
2.   Spune să se facă publică această informație pentru toți brașovenii, să fie accesibil și pentru 
cei care nu sunt familiarizați cu partea de digitalizare 

Domnul Primar - Allen Coliban, 
1. Spune că  este o platformă în teste. Intenția este să devină operațională în următoarele 
săptămâni. Până la sfârșitul anului ar trebui să fie. Acesta menționează că se va face un răspuns în 
scris din partea Direcției Tehnologia Informației.  
2. Dl. Primar spune că vor avea suport din partea colegilor și cei care vor dori, să vină să 
depună documentele în format fizic. 

 
Domnul consilier local – Chiricheș Andrei-Ciprian, 

1. Cu privire la H.C.L. nr. 767, care a fost atacată și anulată. Întreabă ce se întâmplă cu 
diferențele de chirii care au fost încasate în perioada respectivă? Cum se va proceda cu diferența 
respectivă, pentru că atunci au fost  majorate chiriile? 
2. Spune că H.C.L. nr. 109 din 11.08.2023 a consiliului de administrație RIAL, în care se 
aprobă atribuirea spre închiriere a unui spațiu către Asociația Revoluția 21 decembrie 1989, nu a 
ajuns pe masa Consiliului Local spre aprobare. Solicită să se verifice dacă există contractul cu nr. 
538/17.08.2023, iar  dacă a fost semnat, solicită public demisia consiliului de administrație. 

Domnul Primar - Allen Coliban, 
1. Cu privire la diferențele de chirii în urma anulării HCL nr. 767 , domnul primar spune că va 
discuta cu serviciul juridic și va da un răspuns scris. 
2. Dl. Primar spune că va verifica care este fundamentarea și ce a dus la această hotărâre și va 
comunica în scris. 
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Domnul consilier local Codreanu Adrian, 
1. Întreabă cine se ocupă de mentenanța stațiilor de încărcare pentru mașinile electrice? Multe 
dintre ele nu funcționează. 
2. Spune că a solicitat iluminarea la două treceri de pietoni de pe strada Lanurilor din 
Bartolomeu, de asemenea, la intersecția cu Trifoiului și cel de la intersecție cu Gospodarilor. 
Întreabă ce se mai aude de sensul giratoriu din Bartolomeu, de la intersecția Lânii  

Domnul Primar - Allen Coliban, 
1. Spune că o roagă pe doamna Gabriela Vlad să dea un răspuns scris. 
2. Spune că pentru aceste subiecte care țin de Direcția Tehnică, va da răspuns în scris cu 
privire la planificarea acestor lucrări. 

 
Domnul consilier local Anton Cătălin,  

1. Spune că,  cetățenii din Tractorul așteaptă prelungirea traseului 36.   
2. Cu privire la modul în care se fac asfaltările în Brașov, spune că, suntem aproape în luna 
noiembrie și strada I.C. Brătianu nu mai este pe lista de străzi  pentru asfaltat , chiar dacă în plan 
era prin luna iunie sau iulie. 

Domnul Primar - Allen Coliban, 
1. Spune că va primi răspuns scris din partea RATBV cu privire la prelungirea traseului 36. 
2. Spune că va primi un răspuns scris de la Direcția Tehnică - o motivare și o prioritizare a 
lucrărilor pe care le facem  

 
D-ra Consilier local - Crivineanu Alexandra, 

1. Spune că înțelege că D-lui Primar îi este facil și sigur legal acest răspuns în scris, dar pentru 
brașovenii care îi urmăresc, îl întreabă ce ar înțelege, dacă cineva ar da astfel de răspunsuri 
consilierilor locali? Dacă ar fi în afara acestui scaun pe care se  află? Ar urmări o astfel de ședință? 
Nu i s-ar părea că pasează cumva niște răspunsuri pe care, bănuiește domnișoara consilier,  că, 
sigur, poate  să le dea acum în plen? 

Domnul Primar - Allen Coliban, 
1. A răspuns, nu. Consideră că pe tot ce înseamnă  subiect tehnic, este foarte importantă 
documentarea și justificarea și pentru aceasta avem niște responsabili plătiți din bani publici care 
vor furniza aceste răspunsuri în termenul legal. 

 
Domnul consilier local Codreanu Adrian, 

1. În legătură cu terenul de joacă din curtea Grădiniței nr.3, de pe strada Școlii, unde se află și 
Liceul Economic, întreabă dacă se poate să trimită pe cineva acolo să repare gardurile, porțile de 
pe terenul de fotbal, toate sunt rupte, iar toate plasele de gard care înconjoară terenul sunt rupte în 
partea de jos, sunt sârmele ieșite, iar copiii sunt în pericol să se accidenteze. 

Domnul Primar - Allen Coliban, 
1. Îi va ruga pe cei de la S.A.Z.A. să dea un răspuns și să facă verificarea în teren. 
 

APROBAREA ORDINII DE ZI 
            Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu unanimitate.  
 

PUNCTUL 1 
Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din 28.09.2023, al 

procesului-verbal al ședinței de îndată din 02.10.2023, al procesului-verbal al ședinței 
extraordinare din 11.10.2023, precum și al procesului-verbal al ședinței de îndată din 12.10.2023. 
 

În urma votului a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
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PUNCTUL 2 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului UAT Municipiul Braşov - octombrie 

2023. 
 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6 și 7, avizat 
nefavorabil de comisiile 3,4,7, iar în urma votului a fost aprobat pe articole si in integralitate cu 
unanimitate de voturi. 
 

PUNCTUL 3 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea completării H.C.L. nr. 3/2023 privind aprobarea 

Statutului Actualizat al Agenției Metropolitane pentru Dezvoltare Durabilă Brașov - Zona 
Metropolitană Brașov conform proiectului prezentat astfel cum a fost revizuit conform dispozițiilor 
Legii nr. 246 din 20 iulie 2022 privind zonele metropolitane, precum și pentru modificarea și 
completarea unor acte normative. 
 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6 și 7, avizat 
nefavorabil de comisiile 3,4,7, iar în urma votului a fost respins cu 12 voturi pentru și 13 abțineri. 
 

PUNCTUL 4 
Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 570/2018 privind aprobarea participării 

Municipiului Braşov în calitate de partener în cadrul proiectului „Achiziţie de mijloace de transport 
public - autobuze electrice cu lungimea de 18 m”, a cheltuielilor necesare, precum şi a Acordului 
de parteneriat, respectiv, a Protocolului de asociere privind realizarea în comun cu Ministerul 
Dezvoltării Regionale şi Administraţiei Publice a unei achiziţii ocazionale. 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr. 1, 5, și 6, iar în urma 
votului a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

 
PUNCTUL 5 

Proiect de hotărâre privind aprobare documentației de atribuire a contractului de delegare a 
gestiunii unor activități de salubrizare (măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, 
inclusiv colectarea și transportul deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice la 
depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri 
și/sau la instalațiile de tratare; curățarea și transportul zăpezii de pe căile publice și menținerea în 
funcțiune a acestora pe timp de polei sau de îngheț) de pe raza Municipiului Brașov. 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr. 1, 5, și 6, iar în urma 
votului a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 

PUNCTUL 6 - RETRAS 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în Consiliile de 

Administraţie ale unităților de învăţământ preuniversitar din Municipiul Braşov, pentru anul şcolar 
2023 - 2024. 

 
Preşedintele şedinţei - domnul Anton Cătălin, declară încheiate lucrările şedinţei. 
 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal, spre cele legale.  
 

 
 
 
 
       PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                                            SECRETAR  GENERAL, 
 

ANTON CĂTĂLIN                                                         TRANDAFIR  ADRIANA 


